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Hockeyclub Hisalis  

Notulen Algemene Ledenvergadering 2022  

d.d. 21 november 2022 

 

Aanwezigen: J. Flippo, R. Vonk, C. van den Bosch, F. Duivenvoorden 
E. ter Laak, C. Vink, M. Knaap, T. Wassenaar, M. Vrolijk, L. Petiet, C. de Bruin, Z. 
Duivenvoorden, D. Remmerswaal, I. Duivenvoorden, H. v.d. Salm, R. Walthaus, B. 
Broersen, J. de Krijger, P. Jasperse, J.K. Sterkenburg, E. v.d. Houn, B. Lefeber, M. Dijling, 
M. Wijnhout L. de Bruin 
Bestuur: O. Flippo, M. Vink, C. de Bruin, K. Vonk, H. Cozijn (online)  

 

1. Opening 
De voorzitter opent de Algemene Ledenvergadering 2022 om 20.00 uur en heet alle 
aanwezigen van harte welkom.  
Het aantal deelnemers aan deze vergadering is 30, inclusief de bestuursleden. Dit is voor 
een Hisalis ledenvergadering een gebruikelijk aantal. Afzeggingen zijn ontvangen van 
erelid Riet Austie en van Emily Koerten. 
Een mooi moment: weer de eerste ledenvergadering sinds 3 jaar fysiek in ons clubhuis. 
Onze penningmeester Henk Cozijn neemt digitaal deel aan de vergadering. 
Deze vergadering is aangekondigd op de Hisalis website, Hisalis app en Hisalis 
pushbericht; de uitnodiging en agenda zijn ook per email aan alle betrokkenen gestuurd 
en alle stukken zijn ook op de website geplaatst, ‘achter de login’, dit om de 
vertrouwelijkheid van informatie te kunnen waarborgen. 
Er zijn geen vragen en/of overige opmerkingen over het hierboven gestelde. 

 
2. Notulen Algemene Ledenvergadering 29 november 2021 

De notulen worden niet pagina voor pagina doorlopen, maar in zijn algemeenheid wordt 
gevraagd of er vragen en/of opmerkingen zijn. Deze zijn er niet; de notulen worden 
unaniem goedgekeurd, onder dankzegging aan de secretaris.  

 
3. Terugblik seizoen 2021-2022: zie bijlage 1  

De PowerPointpresentatie is toegevoegd als bijlage aan deze notulen 
Voor een terugblik op de eerste helft van het seizoen 2021-2022 verwijst de voorzitter 
naar de zojuist besproken notulen van de ledenvergadering van vorig jaar. De terugblik in 
dit agendapunt betreft de tweede helft van het seizoen 2021-2022 en ook, net zoals 
vorig jaar, de eerste helft van het huidige seizoen 2022-2023. 
De respectieve bestuursleden belichten de genoemde activiteiten.  
 
Onderhoud clubhuis  
Speciale aandacht geeft de voorzitter aan het onderhoud van het clubhuis, de plannen 
hiervoor zijn in de vorige ledenvergadering bekendgemaakt en het volgende is/wordt 
gerealiseerd. De grotere werkzaamheden lopen via onze sponsoren, die naast kortingen, 
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de werkzaamheden hebben kunnen inplannen in hun zeer drukke werkschema’s in 
augustus – september, waarvoor heel veel dank.  

• Het lage dak: via Schuit (Koos): mooie teerlaag erop en randen weer goed afgewerkt, 
alle lichtkoepels vernieuwd 

• Douches: via Brakel: douchesysteem vanaf de ketel heringericht, (warme) 
doucheleidingen geïsoleerd, nieuwe douchekoppen, nieuwe kranen in toilet (deze 
werken nog slecht, wordt binnenkort verholpen. Mengen van koud en warm gebeurt 
nu bij de douches en niet direct na de ketel, waarbij het warme circuit geïsoleerd is; 
niet meer 3 x per week doorspoelen op 60o spoelen (geen schimmel meer en 
kostenbesparing)  

• Ventilatie: via Pro-Airco, ventilatiemotor vervangen op dak. Gevolg: veel betere 
ventilatie, met aan-/afvoer van lucht voor alle douches en kleedkamers 

• Achtergevel is in juli 2021 door een storm beschadigd: deze is door Van Breda 
(Jeroen) vernieuwd met duurzaam gebakken steen 

• De klusploeg heeft de deuren, rookbak, kleedkamers en douches schimmelvrij 
gemaakt en opgeruimd en de wasbak in het trainershok gerepareerd,  

 
Terrein 
De paal van de ballenvanger is vernieuwd 
 
Ledenaantallen: De voorzitter laat een aantal grafieken zien; overall is er een lichte 
daling, het meest bij de junioren en met name de meisjes. De instroom naar senioren 
wordt bij meisje niet gecompenseerd door nieuwe junioren; in tegendeel er verdwijnen 
ook meisjes junioren als junior! 
 

4. Financiële rapportage seizoen 2021-2022 
a. Financieel verslag seizoen 2021 – 2022 (de stukken zijn beschikbaar op de website, 

na login) 
Penningmeester Henk Cozijn geeft online een uitgebreide toelichting op de financiële 
stukken. Deze rapportage over het boekjaar 2021-2022 wordt door het gehele 
bestuur onderschreven. (Een aantal jaartallen in de stukken wordt aangepast)  

b. Verslag kascommissie 
Namens de kascommissie (Rijk Vonk en Michelle Wijnhout) geeft Rijk Vonk de 
penningmeester een pluim voor de gedegen wijze waarop deze de financiën beheert. 
De kascommissie stelt voor om de penningmeester voor een extra termijn te laten 
uitoefenen om zo de continuïteit te waarborgen.  
De kascommissie heeft de financiële stukken samen met de penningmeester 
doorgenomen en het verslag ter goedkeuring ondertekend. 

c. Goedkeuring financieel verslag en decharge bestuur over 2021 - 2022 
Er zijn geen vragen vanuit de ledenvergadering. De voorzitter verzoekt de 
ledenvergadering om het financiële verslag van het bestuur over boekjaar 2021-2022 
goed te keuren en daarmee het bestuur over dat boekjaar decharge te verlenen. Het 
verslag wordt unaniem goedgekeurd en daarmee wordt het bestuur over dat 
boekjaar decharge verleend.  
Rijk Vonk is statutair aftredend, als opvolger wordt Matthieu Schouten voorgedragen 
en aangesteld.   
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5. Begroting seizoen 2022-2023 
De penningmeester geeft online een uitgebreide toelichting op de begroting (de stukken zijn 
beschikbaar op de website, na login) 
Vraag: in dit boekjaar zitten 2 familiedagen. Antwoord: nee, 2 juli is nieuwe boekjaar 
Vraag: is er sponsoring vanuit de gemeente voor de hoge energiekosten? Antwoord: is nog 
niet bekend; afwachten en zuinig omgaan met energie.  
Vraag: wie betaalt de boete als een speler een rode of gele kaart krijgt? Antwoord: de 
arbitrage zal gevraagd worden met een voorstel te komen 
De begroting wordt unaniem vastgesteld.   
De voorzitter bedankt de penningmeester voor de gedegen begroting en zijn uitleg.  

 
6. Contributie seizoen 2023-2024 
Aan de hand van een presentatie geeft de voorzitter een toelichting, waarom het 
noodzakelijk is de contributie te verhogen met 5%.  
Vraag: Moet een team dat altijd op veld 1 speelt, niet meer betalen? Antwoord: nee, we zijn 
een familieclub; veld 1 is van iedereen, de trainingen rouleren: om de 3 weken op veld 1. Dit 
is ook zo afgesproken in de ledenvergadering waarin de vernieuwing van veld 1 is 
goedgekeurd. 
Vraag: dalende ledenaantallen: heeft de contributie hier invloed op? Antwoord: wellicht, 
maar ook de populariteit van voetbal voor meisjes neemt nog altijd toe.  
Er ontstaat een discussie over de contributie waarin ook allerlei ideeën worden 
aangedragen: moeten we hockey niet aantrekkelijker maken voor startende hockeyers, is 
spelen op een ½ veld een optie, stickje geven, clinics bij gymles, en er is een inhaalslag door 
corona: veel kinderen gaan eerst hun zwemdiploma halen (7 – 8 jaar) daarna is er ruimte 
voor andere sporten.  
De voorzitter dankt iedereen voor de opgebrachte suggesties. 
Het voorstel om de contributie te verhogen wordt unaniem goedgekeurd.   
 
7. Bestuurswijzigingen 
Olaf Flippo is aan het einde gekomen van zijn eerste termijn als voorzitter van het bestuur; 
hij is herkiesbaar! Volgens de Statuten, en zoals ook vermeld in de aankondiging, hebben de 
leden de mogelijkheid gehad om vóór de vergadering een bindende voordracht bij het 
bestuur in te dienen voor een andere kandidaat. Er heeft zich geen andere kandidaat 
gemeld. Het bestuur draagt met grote erkentelijkheid Olaf voor ter benoeming van een 
tweede termijn. De voorzitter wordt unaniem herkozen 

 
8. Vooruitblik en plannen seizoen 2022-2023 
Aan de hand van een presentatie worden de plannen voor 2022 – 2023 toegelicht; zie 
bijlage 2 
  
Technische Commissie: De voorzitter van de Technische commissie, Cees de Bruin, geeft aan 
dat er behoefte is aan nieuwe scheidsrechters; door corona kon het opleidingsplan niet 
worden uitgevoerd. De arbitrage-commissie heeft het plan inmiddels nieuw leven 
ingeblazen.  
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Suggestie: Spreek ouders aan op negatieve reacties aan de arbitrage; dit demotiveert 
aankomende scheidsrechters  
 
Update Vrijwilligers maart 2023 
Gezocht worden nog: Voorzitter sponsorcommissie, werving vrijwilligers, werving nieuwe 
leden/jongste jeugd, coördinator accommodatie gebouw en barcoaches. 
De voorzitter dankt alle vrijwilligers, voor hun inzet en enthousiasme.  
 
9. Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
10. Wim Schwarz Beker  
Achtergrond  
In 1974 was Wim Schwarz keeper van Heren 1. Hij maakte zich bij Hisalis op allerlei terreinen 
verdienstelijk en was in het dagelijks leven gezagvoerder bij KLM Helikopters. Op 10 mei 
1974 is hij door een helikopterongeluk om het leven gekomen. De toenmalige voorzitter van 
Hisalis, Gerard van Baalen, heeft toen de Wim Schwarz Beker in het leven geroepen, ter ere 
van teams of personen die zich zeer verdienstelijk hebben gemaakt voor Hisalis. Het 
toekennen van de Wim Schwarz Beker is een zeer groot blijk van waardering vanuit de 
vereniging, en voor de ontvanger een trotse plek in een historische lijst van illustere 
voorgangers. Winnaars van de laatste 5 jaar zijn:  

• 2016 - Nanda Ruigrok - Janssen  
• 2017 - Maarten Knaap  
• 2018 - Falco Paul en Chantal Pijpe  
• 2019 - Heren 2  
• 2020 - Titia Mackenzie  
• 2021 - Sven Cozijn 

Dit jaar zijn de trotse winnaars van de Wim Schwarz Beker Frans en Ilona Duivenvoorden.  
De voorzitter leest beide juryrapporten voor; een enorme lijst van alles wat zijn voor Hisalis 
hebben gedaan. Gelukkig blijven ze ook nog heel veel doen; Frans als voorzitter 
Operationele Zaken en Ilona als lid van de kledingcommissie en wedstrijdsecretaris meisjes 
junioren. De voorzitter dankt beiden voor hun tomeloze inzet.  
 
11. Rondvraag 
Vraag: Wat doet Hisalis aan duurzaamheid? Antwoord: Voor 2023 staat het maken van een 
energieplan op de agenda: doorvoeren van verdere besparingen. Nu zit Hisalis nog op een 
gedeelde aansluiting; deze gaat in 2023 vervangen worden door een ‘eigen’ aansluiting, 
waardoor en inzicht is in ons eigen verbruik.  
Ook staat voor 2023 een opslagruimte geagendeerd; hier is echt behoefte aan.  
Vraag: Wanneer wordt veld 2 een waterveld? Antwoord: in 2024 wordt hiervoor een bedrag 
beschikbaar gesteld. Er wordt gekeken naar nieuwe ontwikkelingen, bv. het nieuwe veld van 
Weesp.  
Er zijn verder geen vragen; ook niet van de voorzitter! 
 
12. Sluiting 
De voorzitter sluit rond 22:30 de vergadering en nodigt de aanwezigen uit voor een drankje. 
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Bijlage 1: Terugblik 2021 – 2022  
 

 
 
 
 

 
 

December, januari en februari
• Nog steeds corona
• Minder dan een halve zaalcompetitie

Terugblik seizoen 2020-2021 (2e helft) - ALV 21 nov. 2022 2

Maart 2022 
• in 3 fases zijn alle 

maatregelen opgeheven: 
• Hisalis mag weer open!!

April
• 10 april: De eerste 

Super Sunday!

• 16 april: Paasevent JJ 
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April

September
(oktober)

Terugblik seizoen 2020-2021 (2e helft) - ALV 21 nov. 2022 4

Juli
• Familiedag

Augustus
• Sponsor-event
• Start onderhoud clubhuis

Mei
• Uitgeroepen tot “gezonde kantine”   
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Het aantal sponsoren is uitgebreid! 
Hieronder alle sponsoren van 
Hisalis

November
• C-filmavond
• Shirt-sponsor H1

Oktober
• Halloween 

feest JJ
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Ledental in detail

9

2017 2018 2019 2020 2021 2022

Heren Senior 52 Heren Senior 47 Heren Senior 56 Heren Senior 62 Heren Senior 75

Junior 132 Junior 115 Junior 112 Junior 110 Junior 114

Trim 31 Trim 25 Trim 29 Trim 28 Trim 24

Overig 10 Overig 7 Overig 6 Overig 5 Overig 14

Totaal 225 Totaal 194 Totaal 203 Totaal 205 Totaal 227

Dames Senior 45 Dames Senior 45 Dames Senior 59 Dames Senior 55 Dames Senior 92

Junior 366 Junior 363 Junior 361 Junior 331 Junior 266

Trim 29 Trim 20 Trim 19 Trim 15 Trim 17

Overig 12 Overig 12 Overig 12 Overig 10 Overig 29

Totaal 452 Totaal 440 Totaal 451 Totaal 411 Totaal 404

Heren&Dames Senior 97 Heren&DamesSenior 92 Heren&DamesSenior 115 Heren&DamesSenior 117 Heren&DamesSenior 167

Junior 498 Junior 478 Junior 473 Junior 441 Junior 380

Trim 60 Trim 45 Trim 48 Trim 43 Trim 41

Overig 22 Overig 19 Overig 18 Overig 15 Overig 43

Totaal 677 Totaal 634 Totaal 654 Totaal 616 Totaal 648 Totaal 631

Terugblik seizoen 2020-2021 (2e helft) - ALV 21 nov. 2022
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Dakbedekking (lage dak)

Onderhoud Clubhuis – Klusploeg

13Terugblik seizoen 2020-2021 (2e helft) - ALV 21 nov. 2022
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Achtergevel

14Terugblik seizoen 2020-2021 (2e helft) - ALV 21 nov. 2022

15Terugblik seizoen 2020-2021 (2e helft) - ALV 21 nov. 2022

Douches
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Suggestie: De geluidsapparatuur is aan vervanging toe; idee om deze te laten sponsoren? 
De bar is door Marjelle en haar team opnieuw ingericht, de vintage hockeysticks hebben een 
mooi plekje gekregen en verschillende apparaten zijn vervangen  
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Barinrichting

Terugblik seizoen 2020-2021 (2e helft) - ALV 21 nov. 2022 17Vooruitblik seizoen 2022-2023 ALV 21 nov. 2022 1717

Noodzakelijke herstelwerkzaamheden

Uitbesteden In eigen beheer (klusploeg)

Dakbedekking en dakkoepels Deurvangers plaatsen bij verschillende deuren

Gevelbekleding achterzijde Tegels/gaten fietsenstalling

Ventilatie kleedkamers/douches Stekkerblokken vervangen door stopcontacten (bar)

Douchetegels reinigen en kitten Plafondplaten vervangen (kleedkamers, douches)

Toiletten reinigen en kitten Plafondplaten vervangen (hal, achterdeel)

Gevel reinigen en impregneren (Spartaan kant) Kleedkamers schilderen met schimmelwerende verf

Ventilatie achterdeel/bestuurskamer Tegelplinten kleedkamers vervangen

Lek raam vervangen

Deur keepershok vervangen

Tegelvoegen hal en achterdeel reinigen

Radiatoren kleedkamers

Boilervat

Zo snel mogelijk …

Meerjarig onderhoudsplan

• Vorig jaar is onderstaande besproken
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Bijlage 1: Vooruitblik  
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• Q1 2023: update Lisa naar Lisa X

• Q1 2023: Led verlichting veld 1

Vooruitblik seizoen 2022-2023 ALV 21 nov. 2022 3

Overig


